
 

必須掃描「安心出行」二維碼 
 

因應政府之公告，由十二月九日(星期四)起，所有進入本會京士柏中心的會員、課程參加者

或賓客均必須先使用「安心出行」流動應用程式掃描「安心出行」場所二維碼，方可入內。

同時，所有會員、課程參加者或賓客必須在本會職員要求時出示有效的流動應用程式畫面，

以便確認。65 歲或以上的長者，以及沒有成年人陪同的 15 歲或以下人士，可以使用指定表

格登記到訪資料。 

 

感謝您的合作。本會將繼續密切留意有關情況，並適時檢視安排。 

 

因應有關安排，輪候進入本中心活動場所的時間可能會較長，希望各場地使用者及參加活動者

諒解，並呼籲到場人士積極配合現場工作人員的指示，同心抗疫。 

 

Compulsory to scan the “LeaveHomeSafe” QR Code 

Further to the government announcement on mandatory use of “LeaveHomeSafe” app in 

all regulated premises, starting from 9 December (Thursday), all members, programme 

participants or guests MUST first scan the venue QR code using the “LeaveHomeSafe” 

mobile app before entering the YMCA King’s Park Centre.  All members, programme 

participants or guests must show a valid mobile app screen for confirmation when being 

requested by our staff.  Those aged 65 or above, as well as those aged 15 or below not 

accompanied by an adult would be required to provide information on the visit with a 

specified form.   

 

Thank you for your cooperation. We will continue to monitor the situation closely and 

review the arrangements in a timely manner. 

 

As the waiting time for entering the Centre may be lengthened, we appealed for all venue 

users and programme participants understanding and their co-operation with the 

instructions given by the staff on site. 
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